Notice No.: 2021082



## ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

30 March 2021

Dear Parents,

## Maintaining Preventive Measures against COVID-19 during Easter Holiday

Given that the epidemic situation of COVID-19 remains unstable around the world, parents are kindly requested to avoid taking your daughter for all non-essential trips outside Hong Kong during the Easter Holiday.

You are kindly requested to complete a **travel history and health status declaration form** for your daughter before school resumes after the holiday. The school will remind you again by SMS to complete the online form when the completion date draws near.

Level	<b>Completion Date</b>	Path	QR code
S1-S5	9 April 2021	https://bit.ly/3w1UsJw	

The School will continue to put in place the preventive measures stipulated in the "Health Protection Measures for Schools" issued and updated from time to time by the EDB and the "Health Advice to Schools for the Prevention of COVID-19" issued by the Centre for Health Protection. Such measures include wearing masks all the time within school campuses, maintaining appropriate social distances, measuring temperatures of teachers and students at school entrances, etc. They are to safeguard the health of the teachers and students. We will always keep the school environment clean and hygienic.

All students will have to put on summer uniform when school resumes on 12 April 2021. Kindly make sure that her uniform meets the requirements stated in Student Handbook.

If you have any further enquiries, please approach your daughter's class teachers. Thank you for your attention.

Yours sincerely,

Mrs. Cherry Chan

Principal

Notice No.: 2021082



## ST. CLARE'S GIRLS' SCHOOL

50 MOUNT DAVIS ROAD, HONG KONG

Web Page : www.stclare.edu.hk E-mail : info@stclare.hk Tel: 2817 1764 Fax: 2855 8420

敬啟者:

## 復活節期間 2019 冠狀病毒病預防措施

鑑於 2019 冠狀病毒病全球各地的疫情仍未穩定,學生在復活節假期間應避免非必要外遊。

敬請於假期完結及復課前為 貴子弟填寫外遊記錄和健康申報表。學校將於填寫限期前 向家長發出提示短信。

年級	完成日期	網址	二維碼
中一至中五	二零二一年四月九日	https://bit.ly/3w1UsJw	

學校繼續落實教育局發出及不時更新的《學校健康指引》及衞生防護中心的《預防 2019 冠狀病毒病給學校的健康指引》的各項衞生防疫措施,包括在校園內所有人士須時刻戴上口罩,保持適當的社交距離、在校舍出入口為師生量度體溫等,以保障師生健康。學校持續全力確保學校環境清潔衞生。

此外,自二零二一年四月十二日開始,全校學生須穿着夏季校服。請 閣下確保 貴子弟的校服符合《學生手冊》的有關規定。

如有垂詢,請聯絡班主任。

此致

貴家長

校長陳黃碧瑜謹啟

二零二一年三日三十日